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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek 

Ciesielczyk poruszył następującą kwestię (zapis wypowiedzi radnego):  

W związku z tym, iż Prezydent Miasta Roman Ciepiela został poinformowany 
o (moim zdaniem) nieprawidłowościach w akcie notarialnym sprzedaży gruntu, 
na którym znajduje się były dworzec PKS - a dokładniej mówiąc jego część, która obejmuje 
drogę publiczną - chciałem spytać Prezydenta, czy podjął już kroki, które zmierzałyby 
do unieważnienia tej części aktu notarialnego. Jeżeli tak, to kiedy i jakie te kroki 
były. Według moich informacji Prezydent ma obowiązek wykonać takie czynności 
będąc w posiadaniu wiedzy, o której mówiłem.  
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